
 

Jan Čapek 

Kandidát do Kontrolní komise SU ČVUT 

Narozen 21.03.2002 v Ústí nad Labem 

 

Kdo jsem a co jsem dělal 

Jsem hrdý Ústečan, který odmaturoval na průmyslové škola z automatizace a 

rozhodl se, že se senzory už nechci mít nic společného, a tak šel na ČVUT FEL 

studovat EEM (elektrotechniku, energetiku a management). Po třech semestrech 

došel k zjištění, že ani tudy nevede cesta k mé seberealizaci. 

Zároveň s působením na FELu jsem se účastnil několika zasedání 

parlamentu SU a legislativní skupiny. Byl jsem u pozastavení klubu FIT++, úprav 

Stanov SU a některých interních přepisů. 

Nastoupil jsem v září 2024 do prvního semestru na FSv jako student 

bakalářského programu SI (stavebního inženýrství). Stal se aktivním členem 

v kolejním klubu SH na Bloku 3, kde druhým rokem žiji a v zájmovém klubu STOH, 

kde jsem vedl několik akcí.  

 

Mé cíle v Kontrolní komisi 

 Jako mladý a naivní člověk chci pomáhat lidem v klubech SU s jejich 

interními problémy. Pozici v KK vnímám jako službu členům SU a prvek 

zajišťující důvěryhodnost SU pro veřejnost. Věřím si, že mohu nabídnout klubům 

pomoc ve věcech legislativních a typografických. Dávám si však za cíl ve svém 

působení jako člen KK porozumění financování klubů a naučit se, jako má vypadat 

správné hospodaření.  

 

S kandidaturou souhlasím. 

Dne 10.11.2024 v Praze        Jan Čapek 


